
Kommentarer til "Gnr. 21, bnr. 14 - Angående forslag til endring avdelingssøknad" 

marton stava <martonstava@hotmail.com> 
ma. 27.02.2023 18:48 

Til: Helge Hustoft <hhu@karmoy.kommune.no>;Britt Johnsen Pedersen <bjp01@karmoy.kommune.no> 

Kopi: sveinstava57@gmail.com <sveinstava57@gmail.com> 

Hei, 

Refererer til mail fra dere datert 10.02.23: 

Kommentarer til det andre punktet i mailen: 

Hvordan kan det ha seg at dere plutselig foreslår dette? 
Dette har jo ikke vært nevnt tidligere i saken. 

Det kan koste meg mye ekstra hvis jeg må løse ut min mor og mine to søsken fra sameiet (Gnr. 21 
bnr. 16/114), hvis de i det hele tatt vil selge. Ikke er det sikkert jeg har råd heller, men det som er 
sikkert er at pengene heller bør brukes på driftsbygning, vedlikehold av grøfter med mer og 
nødvendig utstyr. 
Vi i sameiet kommer godt overens og det skal vi fortsatt gjøre. 

Kan ta med at da bnr. 114 ble kjøpt som tilleggsjord til bnr. 16 var det min far og hans to brødre som 
eide bnr. 16 i sameie, mens det var jeg som drev jorda. 
Kan ikke huske at kjøpet var problematisk av denne grunn den gangen. 
Driftsbygningen ble heller ikke solgt med jorda og jeg vil tro det fins mange eksempler der den ikke 
har gjort det. 

Har også en kommentar til det første punktet: 

Hvis jeg må kjøpe bygningene i det gamle tunet, så betyr også dette at jeg må bruke penger jeg 
heller bør bruke på en driftsbygning bedre tilpasset mine behov. 
Å kjøpe et gammelt hus som må vedlikeholdes er jo heller ikke ønskelig da jeg heller vil bruke tid og 
penger på å drive landbruk. 

Vil også minne om at det kun er bnr. 16 som har veirett utover "kun tangkjørsel" på den beste 
tilkomstveien frem til bnr. 14 sin beste teig med dyrket areal. 
Den andre tilkomsten er ikke trafikksikker og kan bli stengt. 

Hører fra dere. 

Mvh 

Marton Stava 


